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  Protokół Nr 18/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Wołomińskiego  

w dniu 31.03.2021 r. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu Wołomińskiego z uwagi na panującą pandemię COVID-

19 odbyło się za pośrednictwem elektronicznych środków przekazu:  

Uczestnikami byli: 

- Członkowie Zarządu: Starosta Wołomiński Adam Lubiak, Wicestarosta Wołomiński 

Piotr Borczyński, Paweł Dąbrowski, Izabella Dziewiątkowska, Grzegorz Siwek  oraz 

- zaproszeni na posiedzenie: Skarbnik Agnieszka Adam, Naczelnik Wydziału Dróg 

Powiatowych Rafał Urbaniak, Główny Specjalista Wydziału Ochrony Środowiska 

Tomasz Gumkowski, Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Kartografii Robert 

Denis, Naczelnik Wydziału Organizacji i Administracji Marzena Bańka, Radca Prawny-

Koordynator Biura Prawnego Starostwa Powiatowego w WołominieMariusz Kaim. 

   1. Przyjęcie porządku obrad;  

 2.Przyjęcie protokołu: nr 16 z 24 marca 2021 r. oraz nr 17 z 25 marca 2021 r. 

 3.Sprawy budżetowe. 

 4.WDP 

1. Pismo Burmistrza Miasta Zielonka w zakresie zainicjowania budowy ronda na 

drodze powiatowej nr 4366W ul. Mareckiej na skrzyżowaniu z drogami 

gminnymi ulicami: Bolesława Jagiełłowicza i Tadeusza Kościuszki na terenie 

gminy Zielonka. 

  5.WDP + WKM 

1. Pismo w sprawie elektromobilności i paliw alternatywnych w jednostkach 

samorządu terytorialnego pojazdów elektrycznych i pojazdów napędzanych 

gazem ziemnym. 

6.WGG + Mecenas 

1. Omówienie propozycji ponownej ugody pomiędzy spółką Zakłady Cegielniane 

w Pustelniku S.A. w Warszawie, a Burmistrzem Miasta Marki i Starostą 

Wołomińskim, dotyczącej znacjonalizowanej nieruchomości położonej w 

Markach w rejonie ulic Piłsudskiego, ul. Grunwaldzkiej i ul. Okólnej. 

  7.WOS 

1. Omówienie wybranych spraw prowadzonych w okresie od 22 marca do 26 

marca br. w Wydziale Ochrony Środowiska.  

             8.Sprawy różne.  

   Ad.1. 
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 Odczytano i przyjęto porządek posiedzenia bez uwag. 

    Ad.2. 

Odczytano protokół nr 16 z 24 marca 2021 r. oraz nr 17 z 25 marca 2021 r. z 

posiedzeń Zarządu Powiatu Wołomińskiego. Zarząd przyjął w/w protokoły bez 

uwag.  

   Ad.3. 

Skarbnik Powiatu Wołomińskiego Agnieszka Adam przedstawiła Zarządowi projekty 

uchwał Zarządu Powiatu Wołomińskiego w sprawach budżetowych. Zarząd 

jednogłośnie podjął uchwały nr: 

 -VI- 66/2021  w sprawie przedstawienia sprawozdania rocznego za rok 2020 

 -VI-67/2021w sprawie wykonania uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu 

Wołomińskiego w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wołomińskiego na 2021 rok 

-VI-68/2021w sprawie zmian w planie finansowym wydatków jednostek budżetowych 

Powiatu Wołomińskiego na rok 2021 

-VI-69/2021w sprawie zmian w planie finansowym wydatków jednostek budżetowych 

Powiatu Wołomińskiego na rok 2021 

-VI-70/2021w sprawie zmian w Uchwale Nr XXVIII-288/2020 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 17 grudnia 2020 r.-Uchwała Budżetowa Powiatu 

Wołomińskiego na 2021 rok 

-VI-71/2021w sprawie zmian w Uchwale Nr XXVIII-288/2020 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 17 grudnia 2020 r.-Uchwała Budżetowa Powiatu 

Wołomińskiego na 2021 rok-wykonanie 

-VI-72/w sprawie zmian w Uchwale Nr XXVIII-288/2020 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 17 grudnia 2020 r.-Uchwała Budżetowa Powiatu 

Wołomińskiego na 2021 rok 

-VI-73/2021w sprawie zmian w Uchwale Nr XXVIII-288/2020 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 17 grudnia 2020 r.-Uchwała Budżetowa Powiatu 

Wołomińskiego na 2021 rok-wykonanie 

-VI-74/2021w sprawie zmian w Uchwale Nr XXVIII-288/2020 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 17 grudnia 2020 r.-Uchwała Budżetowa Powiatu 

Wołomińskiego na 2021 rok 

-VI-75/2021w sprawie zmian w Uchwale Nr XXVIII-288/2020 Rady Powiatu 

Wołomińskiego z dnia 17 grudnia 2020 r.-Uchwała Budżetowa Powiatu 

Wołomińskiego na 2021 rok-wykonanie 

-VI-76/2021w sprawie rozdysponowania rezerwy na finansowanie wpłat PPK 

wnoszonych przez podmiot zatrudniający. 

-VI-77/2021w sprawie rozdysponowania rezerwy na finansowanie wpłat PPK 

wnoszonych przez podmiot zatrudniający-wykonanie 

Ad.4. 

Naczelnik Wydziału Dróg Powiatowych Rafał Urbaniak przedstawił pismo Burmistrza 

Miasta Zielonka w zakresie zainicjowania budowy ronda na drodze powiatowej nr 
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4366W ul.Mareckiej na skrzyżowaniu z drogami gminnymi ulicami: Bolesława 

Jagiełłowicza i Tadeusza Kościuszki na terenie Zielonki. 

Zarząd zapoznał się z ww. pismem i polecił Naczelnikowi Wydziału Dróg Powiatowych 

skierowanie pisma do Burmistrza gminy Zielonka w celu  przedstawienia analizy 

szczegółów przedmiotowego zadania. 

Ad.5. 

Naczelnik Wydziału Organizacji i Administracji Marzena Bańka przedstawiła pismo w 

sprawie elektromobilności i paliw alternatywnych w jednostkach samorządu 

terytorialnego. 

Członkowie Zarządu zapoznali się z ww. pismem i polecili  Naczelnikowi Wydziału 

Komunikacji o przygotowanie danych i przekazanie do Ministerstwa Klimatu i 

Środowiska Departamentu Elektromobilności i Gospodarki Wodorowej.  

Ad.6. 

Zastępca Naczelnika Wydziału Geodezji i Kartografii Robert Denis, przedstawił 

propozycję ponownej ugody pomiędzy spółką Zakłady Cegielniane w Pustelniku S.A. 

w Warszawie, a Burmistrzem Miasta Marki i Starostą Wołomińskim, dotyczącej 

znacjonalizowanej nieruchomości położonej w Markach w rejonie ulic Piłsudskiego, ul. 

Grunwaldzkiej i ul. Okólnej. Oferta spółki obowiązuje do 30 kwietnia br. Skarb 

Państwa Starosta Wołomiński w dniu 25 lutego złożył skargę na decyzję Ministra 

Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 20 stycznia 2021 roku utrzymującą w mocy 

decyzję Ministra Przedsiębiorczości i Technologii z dnia 12 marca 2019 roku. Ponadto 

gm. Marki również złożyła skargę na przedmiotową decyzję. Zarząd zapoznał się z ww. 

pismem i polecił Naczelnikowi Wydziału przygotowanie pisma skierowanego do 

Wojewody Mazowieckiego z zapytaniem jaki jest zakres kompetencji Starostwa w 

sprawie oraz prośbę o wsparcie merytoryczno-prawne.  

Ad.7. 

Główny Specjalista Wydziału Ochrony Środowiska Tomasz Gumkowski przedstawił i 

omówił pismo dot. udzielenia informacji publicznej, z którego wynika, że na terenie 

działek w rejonie Dworu Franciszków w msc. Franciszków, gm. Tłuszcz, znajdują się 

składowiska odpadów. W dniu 23.03.2021r. dokonano oględzin terenu i ustalono nr ew. 

działek, na których stwierdzono składowanie ziemi z rozdrobnionymi resztkami 

roślinnymi. Informację przekazano Burmistrzowi Tłuszcza zgodnie z właściwością. 

Starosta Wołomiński nie wydawał zezwolenia na ww. działalność 

(Wójt/Burmistrz/Prezydent Miasta jest organem właściwym w sprawie nakazania 

właścicielowi nieruchomości usunięcia odpadów z miejsc nieprzeznaczonych do 
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składowania odpadów). Ponadto ww. informację przekazano do Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska. Informacja o ww. składowisku pojawiła się także na 

FB https://tiny.pl/rk4t5 (Nie dla wysypiska śmieci we Franciszkowie), a także na stronie 

WIOŚ w Warszawie https://www.wios.warszawa.pl/pl/aktualnosci-i-

komunika/aktualnosci/1773,Nielegalne-skladowanie-odpadow-w-gminie-Tluszcz-

powiat-wolominski.html. Z ww. komunikatu wynika, że WIOŚ kontrolował ww. teren 

w październiku 2020 r. 

  Pan Tomasz Gumkowski przedstawił informację dot. zwożenia odpadów na teren 

działek w msc. Jasienica, gm. Tłuszcz. Po dokonaniu oględzin terenu w dniu 

23.03.2021 r., wykonano dokumentację zdjęciową i ustalono nr ew. działek, na których 

stwierdzono składowanie ziemi z kamieniami oraz utwardzenie drogi żużlem. 

Informację przekazano Burmistrzowi Tłuszcza, zgodnie z właściwością. 

      Starosta Wołomiński nie wydawał zezwolenia (Wójt/Burmistrz/Prezydent Miasta jest 

organem właściwym w sprawie nakazania właścicielowi nieruchomości 

      usunięcia odpadów z miejsc nieprzeznaczonych do składowania odpadów). Następnie 

przedstawił pismo Nadleśnictwa Drewnica skierowane do PINB w Wołominie, dot. 

stanowiska w sprawie zaginięcia dokumentacji projektowej inwestycji realizowanej 

przez PZHT Dar-Trans, na terenie Nadleśnictwa Drewnica, w Zielonce, przy 

wykorzystaniu odpadów.   

Roboty budowlane na ww. terenie były prowadzone na podstawie decyzji Burmistrza  

Miasta Zielonka, nr 157/99 z dnia 02.02.1999 r. znak: A-7351/99/0006. 

Ponadto prowadzący budowę posiada decyzję Starosty Wołomińskiego Nr 582/14 

z dnia 02.10.2014 r. (zmienioną decyzją nr 725/14 z dnia 16.12.2014 r.), zezwalającą na 

przetwarzanie odpadów w instalacji. 

 Podczas kontroli prowadzonej jesienią 2019 r. przez Wydział Ochrony Środowiska        

wspólnie z PINB, umożliwiono PINB zapoznanie się z kopią dokumentacji budowlanej 

będącej w posiadaniu Wydziału Ochrony Środowiska, która została dołączona do 

wniosku o wydanie zezwolenia na odzysk odpadów. 

W związku ze zmianą przepisów dotyczących przedsięwzięć mogących znacząco  

oddziaływać na środowisko, która nastąpiła w dniu 11.09.2019 r., instalacja do 

przetwarzania odpadów eksploatowana na terenie Nadleśnictwa Drewnica w oddziale 

103 o.k.l.m., przez Prywatny Zakład Handlowo-Transportowego „DAR-TRANS” 

Dariusz Sobota, ul. Szkolna 1, 05-091 Ząbki, została zaliczona się do przedsięwzięć 

mogących znacząco oddziaływać na środowisko. Starosta Wołomiński przestał być 

https://www.wios.warszawa.pl/pl/aktualnosci-i-komunika/aktualnosci/1773,Nielegalne-skladowanie-odpadow-w-gminie-Tluszcz-powiat-wolominski.html
https://www.wios.warszawa.pl/pl/aktualnosci-i-komunika/aktualnosci/1773,Nielegalne-skladowanie-odpadow-w-gminie-Tluszcz-powiat-wolominski.html
https://www.wios.warszawa.pl/pl/aktualnosci-i-komunika/aktualnosci/1773,Nielegalne-skladowanie-odpadow-w-gminie-Tluszcz-powiat-wolominski.html
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organem właściwym w sprawie. Aktualnie organem właściwym dla ww. instalacji jest 

Marszałek Województwa Mazowieckiego. 

Z posiadanych informacji wynika, że do Marszałka Województwa Mazowieckiego 

wpłynął wniosek PZHT Dar-Trans, o zmianę decyzji Starosty Wołomińskiego Nr 

582/14 z dnia 02.10.2014 r. (zmienionej decyzją nr 725/14 z dnia 16.12.2014 r.), 

zezwalającej na przetwarzanie odpadów. 

Marszałek Województwa Mazowieckiego, pismem z dnia 22.02.2021 wystąpił do   

Starosty Wołomińskiego o przekazanie kopii dokumentacji. Pismem z dnia 08.03.2021r. 

Starosta Wołomiński przekazał Marszałkowi kopie żądanych akt sprawy. 

Następnie Pan Tomasz Gumkowski przedstawił pismo w sprawie nabycia przez 

cudzoziemca nieruchomości położonej w msc. Chajęty gmina Dąbrówka powiat 

wołomiński. Sprawdzono jakie są zapisy ewidencji gruntów i uproszczonego planu 

urządzenia lasów i udzielono odpowiedzi. 

Zarząd zapoznał się z ww. sprawami. 

 

 

 

Godz. zakończenia: godz. 12.00 

 

Protokołowała: Zyta Czaban-Kunicka 

Zatwierdzono: 

/-/ Adam Lubiak            

/-/ Piotr Borczyński  

Izabella Dziewiątkowska               

/-/ Paweł Dąbrowski                        

                                                                                                          Grzegorz Siwek                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 


